

“杏輝”

cGMP 藥品

# 膚理舒得® 軟膏

## FLUSALIC® Ointment "Sinphar"

— 外 用 消 炎 劑 —  
Anti-inflammatory Agent

Flumethasone Pivalate是一種外用糖質類皮質素，對各類型的發炎性皮膚病具療效。軟膏內添加Salicylic acid，具有去角質及去鱗屑作用，此外還有輕微抗菌及抗黴菌性質，特別有助於糖質類皮質素滲入角質層的深部，加速及加強糖質類皮質素的作用；同時Salicylic acid也有使皮膚的保護性酸性外膜安定的作用。因此合併兩種主成分的特性，使得膚理舒得軟膏成為外用皮膚疾患的良藥。

成分：Each gm Contains：

Flumethasone pivalate.....0.02%  
Salicylic acid.....3.0%

適應症：急性發炎之皮膚疾患、濕疹、神經性皮炎、扁平苔癬、紅斑性狼瘡、牛皮癬、魚鱗癬。

用法用量：本品視病情嚴重程度及病人反應而調節，一般每天2~4次，以點狀塗抹於患處。

副作用：偶而有局部皮膚灼熱感、發癢、刺激、乾燥及二次感染。極少數的案例曾引起過敏性接觸性皮炎、皮膚萎縮、改變皮膚色素沈著。

禁忌：

1. 本品不應該用於皮膚結核病、單純性疱疹、牛痘及水痘。
2. 已知對Flumethasone或一般皮質類固醇過敏者。
3. 已知對Salicylic acid或其他Salicylates成分過敏者。

注意事項：

1. 避免軟膏靠近或直接接觸到眼部。
2. 本品避免使用於裂開或有感染的皮膚。
3. 目前尚無本品對懷孕婦女引起不良作用的報告，但基於安全考量，懷孕時應避免使用大量膚理舒得軟膏或長期使用。
4. 目前還不知道本品局部塗抹時，是否能進入乳汁中，基於安全的理由，哺乳的母親不可使用此產品。
5. 外用類固醇使用於小孩時應限用最少量，以避免造成全身性吸收的危險。
6. 若有過敏反應發生，請立即停藥。
7. 一旦發生二次感染，應給予適當之抗菌或抗黴菌藥物治療。

貯藏：室溫貯藏，避免高熱，並請置於孩童拿不到的地方。

本藥須由醫師處方使用

衛署藥製字第041570號

包裝：1000gm以下管、罐裝。

G-5968號



杏輝藥品工業股份有限公司

SINPHAR PHARMACEUTICAL CO., LTD.

台灣宜蘭縣冬山鄉中山村中山路84號

84, CHUNG SHAN ROAD, CHUNG SHAN VILLAGE, TUNG-SHAN SHINE, I-LAN, TAIWAN

消費者服務專線：(0800)015151

website: http://www.sinphar.com

10-1360-03

# FLUSALIC® Ointment "Sinphar"

— Anti-inflammatory Agent —

Flumethasone pivalate is a glucocorticoid. It is used only topically, for the treatment of glucocorticoid-responsive dermatological disorders. The addition of salicylic acid exerts a keratolytic effect on the epidermis and thus a high degree of penetration of flumethasone pivalate is attained in skin conditions marked by severe hyperkeratosis lichenification and induration. The intrinsic effect of the salicylic acid accounts for the squamolytic, keratolytic and antiseptic properties. Salicylic acid also assists in restoring the protective acid mantle of the skin. Thus the combined properties of the two active ingredients makes Flusalic Ointment a preparation of choice in treating a variety of skin diseases.

Compositions:

Flumethasone pivalate.....0.02%  
Salicylic acid.....3.0%

Indications:

For treatment of skin inflammations of corticosteroid responsive dermatoses and particularly in hyperkeratotic conditions as used in cases of chronic atopic eczema, neurodermatitis, lichen ruber planus, discoid lupus erythematosus, psoriasis and ichthyosis.

Dosage and Administration:

Apply 2-4 times daily to the effected area.

Side effects:

Burning, itching, irritation, dryness and secondary infection. Less frequently allergic contact dermatitis, skin atrophy, hypopigmentation.

Contraindications:

It should not be used in case of T.B. of the skin, in herpes simplex, vaccinia or varicella and in cases with known hypersensitivity to any of its components.

Precautions:

1. It should not be used in or near the eyes.
2. Use should be avoided on open or infected areas.
3. Although topical steroids have not been reported to have an adverse effect on pregnancy, the safety of their use in pregnant patients has not absolutely been established. They should not be used in large quantities or for long periods of time.
4. Flusalic ointment should not be used when treating nursing mothers due to the possibility of systemic absorption.
5. Application of topical corticosteroids to children should be limited to the least amount required to combat the skin disorder to avoid the possibility of systemic absorption.
6. If sensitization occurs, discontinue use.
7. In the presence of a secondary infection, the use of an appropriate antifungal or antibacterial agent should be instituted.

Storage:

Store at room temperature. Keep all drugs out of reach of children.



杏輝藥品工業股份有限公司

SINPHAR PHARMACEUTICAL CO., LTD.

84, CHUNG SHAN ROAD, CHUNG SHAN VILLAGE, TUNG-SHAN SHINE, I-LAN, TAIWAN

website: http://www.sinphar.com